
 Holbergskolen  

 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
 
 

Dato: 8/12 2022 
Tidspunkt: kl. 17-19 
Mødeleder: Jóannis/Lea/No 
 

Deltagere: Jóannis, No, Robert, Lea, Anita, Anja, Abdallah, (8.q), Niko-
laj (8.z), Søren, Christian, Sune, Gitte,  
 
Fraværende: Katrine 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den og referat (B) 
 

 
17.00 

Godkendt  

2. Nyt fra elevrådet (O) 

Abdallah/Nikolaj 
 
17.05 
 

-Der er indført frugtbod i 10-pausen 
-Gallafest for 9. klasse 
-Elevrådet ønsker redskaber i gården til 
pauserne 
-Senere mødetid og senere fri; det vil de 
undersøge mere 
-Ønske om en idrætstime mere 

 

3. Status, økonomi, KKFO, 
karaktergennemsnit (O)  
Sune 
 

 
17.15 
 

-KKFO-leder Kaspar har brækket benet og 
er sygemeldt. 
-indskrivning: søndag var sidste dag for ind-
meldelse. Vi ligger pt. på ca. 64-66 børn. Vi 
har en del søgning udefra. 
-Der har været dance off konkurrence i pau-
sen om torsdagen 
-Fokus på højtbegavede børn, Vi har haft 
oplæg fra Rikke Christensen, som kommer 
igen til februar 
-Der har været balletforestilling i dag med 6. 
klasse 
-Sygefraværet blandt personalet er steget. 
Vi ligger stadig lavt i forhold til resten af om-
råde NBB. 
-Karaktergennemsnit sidste skoleår: Vi lig-
ger lavere end tidligere år. Det har vi taget 
til efterretning. Vi plejer at løfte elevgrundla-
get i forhold til socioøkonomi, men det lyk-
kedes ikke sidste år. Der er flere årsager til 
det. 
Skolen har planlagt en række indsatser på 
baggrund af resultaterne.  

 

4. Princip for klassedannelse 
Jóannis 
 

 
17.25 

Princippet blev drøftet. Muligheden for at 
blande tidligere i foråret i 6. klasse blev 
desuden drøftet. 
Der blev foreslået en tilføjelse om elevsam-
talen i uge 41. 
Princippet skal forbi personalet inden ende-
lig vedtagelse. 
SB kan godkende det som det er. 

 

5. Opfølgning på trivselsfor-
ældremødet 
Jóannis/No 
 

 
17.40 

Fokus på forældremøder og involvering af 
trivselsforældrene.  
Der er en opfattelse af forældremøderne 
som meget informerende. 

 



 Holbergskolen  

 
 

Det er vigtigt at få plads til drøftelser om 
klasserne trivsel, vigtige aldersrelaterede 
tematikker, mv. 
SB opfordrer til, at det tages op på et perso-
nalemøde, at man skal huske forældreinvol-
veringen, så det bliver udbredt blandt hele 
personalet. 
Der blev drøftet generel mistrivsel efter co-
rona. Skolen er opmærksomme på, at der 
er årgange, der er særligt hårdt ramt. 

6. Spisning 18.00 
 

  

7. Ferieplan 2023/2024 (B) 
Sune 

18.15 Ferieplanen blev præsenteret og vedtaget.  

8. Nyt fra udvalg (OD) 
Alle 

18.25 Kommunikationsudvalget har mødtes, og 
har planlagt endnu et. Det bliver formentlig i 
januar. 

 

9. Meddelelsesbogen (B) 
Sune 

18.45 Elevplanen er erstattet af meddelelsesbog. 
SB skal lave et princip i løbet af skoleåret. 
Det blev drøftet, om det kan komme med i 
kommunikationsprincippet. 
Punktet tages op i SB igen til januar, hvor 
der afsættes mere tid. 

 

10. Evt. 18.55 Dialogmøde med Børne- og ungdomsudval-
get. Ønsker SB at deltage, kan de give SR 
besked, som vil lave tilmeldingen. 
 
Nikolaj ønsker det bliver taget op, om der 
kan sættes et filter op på elevcomputerne, 
så der ikke kan spille spil på dem. 
 

 

11. Tak for i dag 19.00   

12.     

     

Jóannis Fonsdal / Sune Schnack Rasmussen 


